
PROTOKÓŁ NR III/2024 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  

KTÓRA ODBYŁA SIĘ 04 CZERWCA 2024 R.  
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AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 Otwarcia III Sesji Rady Miejskiej w Skórczu IX kadencji o godz. 16.00, dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski. Przewodniczący przywitał radnych, 

Burmistrza oraz wszystkich przybyłych na sesję.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący stwierdził, że na podstawie listy obecności (załącznik nr 1                  

do protokołu), w sesji uczestniczy 15. radnych, więc jest kworum.  

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY. 

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 15. radnych, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0.  

Protokół z II sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się 18 maja 2024 r. został 

przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

  (porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY  

AD. 1 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2024 ROK.  

 (załącznik nr 3 do protokołu) 

Powyższy projekt uchwały bardzo szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta Krystyna 

Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania                   

był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 
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Uchwała Nr III/6/2024 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 04 czerwca 2024 r. została podjęta. 

 

AD. 2 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2024 - 2033.  (załącznik nr 4 do protokołu) 

Powyższy projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta Krystyna 

Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania                   

był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr III/7/2024 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 04 czerwca 2024 r. została podjęta. 

 

AD. 3 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

DOTACJI NA SFINANSOWANIE PRAC KONSERWATORSKICH, 

RESTAURATORSKICH LUB ROBÓT BUDOWLANYCH W RAMACH 

RZĄDOWEGO PROGRAMU ODBUDOWY ZABYTKÓW DLA ZABYTKU 

WPISANEGO DO REJESTRU ZABYTKÓW WOJEWÓDZTWA POMORSKIEGO 

POD NUMEREM 322. (załącznik nr 5 do protokołu) 

Powyższy projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania                   

był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr III/8/2024 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 04 czerwca 2024 r. została podjęta. 

 

AD. 4 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

DOTACJI NA SFINANSOWANIE PRAC KONSERWATORSKICH, 

RESTAURATORSKICH LUB ROBÓT BUDOWLANYCH W RAMACH 

RZĄDOWEGO PROGRAMU ODBUDOWY ZABYTKÓW DLA ZABYTKU 
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WPISANEGO DO GMINNEJ EWIDENCJI ZABYTKÓW POD NUEMREM 109. 

(załącznik nr 6 do protokołu) 

Powyższy projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania                   

był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr III/9/2024 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 04 czerwca 2024 r. została podjęta. 

Raport zbiorczy z przebiegu głosowań, które odbyły się podczas III sesji Rady 

Miejskiej w Skórczu w dniu 04 czerwca 2024 r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 Radny Adam Gawrzyał pytał w imieniu mieszkańców lewej strony ul. 27 Stycznia, 

dlaczego miasto nie sprząta lewej strony ulicy, tylko prawą? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że co do zasady, tam nie ma chodnika. Nie 

ma krawężników, nie ma praktycznie nic. Tam nieruchomości wchodzą zaraz w pas drogowy 

i nie wiem, o jakie sprzątanie chodzi.  

 Radny Adam Gawrzyał powiedział, jak padał deszcz, jak była ta ulewa, to chodnikiem 

po lewej stronie nawet nie szło przejść, bo jest taki krzywy i garbaty. Ten chodnik nadaje się 

do wymiany. Mieszkańcy pytają czy by szło wykorzystać tę kostkę i po prostu to 

wyprostować.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że nie wie, czy Pan radny pamięta, ale w 

poprzedniej kadencji planowaliśmy przebudowę całego ciągu. Począwszy od wjazdu, zejścia 

na Świński Rynek, aż do końca lewej strony, łącznie z przejściem dla pieszych. Niestety, w 

związku z tym, że oferty, które nieformalnie otrzymaliśmy, opiewały na ponad 200 tys. zł i 

nie mieliśmy takich środków, nie przystąpiliśmy do tego zadania. Mamy przewidziane, 

budowę, utwardzenie pasa drogowego, łącznie z budową chodnika po lewej stronie. Na to jest 

pozwolenie na budowę, jest pełna dokumentacja. To wszystko jest. Po prostu nie było 

środków.  

 Radny Gawrzyał powiedział, że trzeba się przyjrzeć temu chodnikowi, na co 

Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że tam nie ma się czemu przyglądać, bo tam 

sytuacja jest skomplikowana, ponieważ Rada którejś kadencji, w której Pan też był na pewno 
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radnym, wydała zgodę Burmistrzowi Dąbkowi na budowę tego chodnika, który jest obecnie. 

Problem polega na tym, że chodnik częściowo jest na gruncie prywatnym, a częściowo jest na 

gruncie gminnym, więc to nie jest takie proste. To trzeba po prostu zrobić od nowa.  

 Radny Adam Gawrzyał powiedział, że dwie studzienki, które są na 27 Stycznia, które 

były pełne piasku, to po tygodniu wyczyszczono. To trzeba pamiętać, bo tam z tej góry to leci 

potok deszczu. Nie dalej, tak jak dzisiaj, zalane jest Bielsko – Biała.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że z tego, co zrozumiał, to żeby 

studzienki czyścić trochę prędzej, żeby nie było podtopień na 27 Stycznia.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że nie usłyszał ostatniej części zapytania, czego 

dotyczy. 

 Wiceprzewodniczący Roman Pietrzykowski wyjaśnił, że chodzi o to, żeby nie było, 

jak w Bielsku.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że w trakcie tej ulewy, o której mówi Pan 

radny, pojechał zobaczyć jak wygląda sytuacja na ul. Norwida. I nie jest tak do końca, jak 

mieszkańcy piszą w Internecie, bo te kraty wpustowe, które mamy wzdłuż ul. Norwida, tę 

wodę zbierają. I nie jest prawdą, że krata, która była w poprzek, zbierała całą wodę. Mało 

tego. Przed nieruchomościami, gdzie nie ma tego chodnika, są krawężniki i są dwie kraty 

zamontowane. Także, tam na pewno nikogo nie zalewało i nie zaleje jak w Bielsku. Jest o 

wiele lepiej niż było kiedyś. Natomiast problem będzie rozwiązany wtedy do końca, jak 

zbudujemy chodnik, o którym mówiłem wcześniej.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył III sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.15. Protokół zawiera 5 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 7 załączników. 

 

 

          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                       Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dn. 07.06.2024 r.  


